

HARI MINGGU 31 MAC 2024 (AHAD PASKA)		
PENGUCAPCARA	The Revd Lawrence Wah Onn	
PENGKHUTBAH	The Revd Lawrence Wah Onn	
PERJANJIAN LAMA	Surat Pasal Rasul 10:34-43	Sdr Melvis Martin
PERJANJIAN BARU	1 Korintus 15:1-11	Sdr William Harry
INJIL	Yohanes 20: 1-18	Reader Gabriel Henry
PENDOA SYAFAAT	Sdr Andrew Sidney	

KEAHLIAN GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk bersama-sama merealisasikan **VISI** dan **MISI** Gereja kita, anda digalakkan untuk bertemu dengan mana-mana ahli-ahli **TIM PASTORAL** untuk mendapat maklumat lanjut.


Untuk menjadi **AHLI BERDAFTAR GEREJA**, sila isi **BORANG PENDAFTARAN** yang boleh didapati daripada para penyambut tetamu. **Menjadi ahli Gereja adalah sangat penting untuk semua orang Kristian.**

PEMBERIAN KEPADA DANA-DANA GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk memberi dengan murah hati kepada mana-mana dana-dana Gereja kita, anda boleh melakukannya secara tunai atau cek melalui sampul surat yang tersedia, menggunakan kod-kod QR di bawah atau atas talian ke akaun bank Gereja kita seperti yang tertera di bawah. Tuhan kita bersuka cita dengan sesiapa yang memberi dengan murah hati.

TABUAN JAYA ANGLICAN CHURCH

No. 262, Lorong Song 1, Tabuan Heights, 93350 Kuching, Sarawak, MALAYSIA.
 Tel: 082-369333 / 504372 Tel. Bimbit: 013-8383436 Emel: office@tjac.org.my
 Laman web: www.tjac.org.my Facebook: tjackuching Instagram: tabuanjayaanglican
 Vicar: The Revd Richard Chang Paderi: The Revd. Lawrence Wah Onn, The Revd Ron Bunchol
 Sub-Deacon: Helen Chan, John Cheong, Irvin Lim, Gabriel Henry, Frank Jitab, Yap Min Su

			
			
Dana Bangunan Gereja	Dana Misi	Pemberian Hari Minggu	Persepuluhan

AKAUN BANK DANA AM GEREJA

Public Bank
3207398133

Sila hantar slip bank ke Pejabat Gereja melalui WhatsApp di 013-8383436 dan nyatakan tujuan transaksi itu.



TABUAN JAYA
ANGLICAN CHURCH

DIocese of Kuching



VISI

MENJANGKAUI untuk KRISTUS seluas-luasnya bermula daripada Tabuan Jaya

MISI

Membina satu KOMUNITI KRISTIAN yang MENGASIHI dan MENGENALI KRISTUS dan berusaha untuk MEMBERITAKAN DIA kepada ORANG LAIN

TEMA 2024

TETAP DIDALAM KRISTUS (YOHANES 15: 5b, 7-8)

MIRAH	AHAD PALMA	24 MAC 2024
KETUAI SEMBIANG	The Revd Lawrence Wah Onn	
JAKU AJAR	The Revd Ron Bunchol	
SEMPEKAT LAMA	Yesaya 50:4-9a	Sdri Amylia Drahman
SEMPEKAT BARU	Filipi 2:5-11	Sdr Danny Tom
INJIL	Yohanes 12: 12-16	Reader Gabriel Henry
SAMPI PINTA	Sdr Alister Juin	
SAMPI UNGKUPKA SEHARITU		
<p>Tuhan Allah ti endang meruan, ulih pengerindu Nuan ke mensia, Nuan udah ngasuh Anak Nuan Jesus Kristus ti Pengelepas kami datai ke dunya nyadi mensia lalu mati ba kayu regang: asuh kami nundaka teladan Iya dalam penyabar enggau pamaruh ati Iya, lalu mega saum enggau Iya dalam pengangkat ari mati; ulih Jesus Kristus Anak Nuan Tuhan kami, ti idup lalu megai perintah enggau Nuan enggau Roh Kudus, ti endang Petara siku, ari diatu lalu dataika belama-lama Iya. Amin.</p>		
SAMPI RABU ABU		
<p>Allah Taala ti endang meruan, Nuan enda begedika utai ti digaga Nuan, lalu ngampun penyalah semua orang ti ngesal ati ke dosa: atur dalam kami ati baru ti jeraka penyalah, awakka kami ti nyabakka penyalah diri, lalu ngaku penyai diri, tau bulih ari Nuan ti endang kasih ke orang, pengampun enggau pengelepas ti menyana; ulih Jesus Kristus Anak Nuan Tuhan kami, ti idup lalu megai perintah enggau Nuan enggau Roh Kudus, ti endang Petara siku, ari diatu lalu dataika belama-lama Iya. Amin.</p>		
SAMPI UDAH NYAMBUK		
<p>Tuhan Jesus Kristus, Nuan udah ngemaruhka Diri lebu Nuan nyadi mensia lalu ngasi dataika mati ba kayu regang: berika kami runding ngambika kami tau nitihka Nuan lalu ngaku Nuan nya Tuhan enggau Raja, ke mulia Allah Taala ti Apai. Amin.</p>		

SELAMAT DATANG KE GEREJA ANGLIKAN TABUAN JAYA

Selamat datang kepada semua yang bersama kita menyembah Tuhan hari ini, lebih-lebih lagi bagi mereka yang datang buat pertama kali.

SALIB DAUN DAN GOTONG ROYONG

Terima kasih kepada semua yang telah datang dan menolong semasa gotong royong dan membuat Salib daun semalam. Tuhan memberkati semua.

KEBAKTIAN DALAM MINGGU KUDUS

28 Mac 2024 (Khamis)	Maundy Thursday 8:00 malam (Bahasa Inggeris)
29 Mac 2024 (Jumaat)	Good Friday 10:00 pagi (Bahasa Inggeris)
	Evening Prayer 3:00petang(Bahasa Inggeris)
31 Mac 2024 (Ahad)	Ahad Paska 8:00 pagi

PENTAHBISAN – SI QUIS

Dengan ini dimaklumkan bahawa RONEO JOSEPH BUNCHOL dari KUCHING yang kini bermastautin di KUCHING di Keuskupan ini berhasrat untuk menawarkan dirinya sebagai Calon untuk jawatan kudus sebagai PADERI di Gereja Tuhan pada pentahbisan yang ditetapkan pada 6 APRIL 2024 dan jika ada sesiapa yang mengetahui sebab atau halangan yang dia tidak sepatutnya diterima masuk ke dalam Holy Orders, dia sekarang dihendaki mengisytiharkan perkara yang sama, atau untuk menyatakan perkara yang sama dengan segera kepada Tuan Bishop Kuching.

KELAS PEMBAPTISAN DAN PENETAPAN 2024

Sila isikan borang pendaftaran untuk kelas tersebut. Setiap calon dikehendaki berjumpa dengan Revd Lawrence Wah Onn untuk nasihat dan panduan. Borang yang sudah diisi, sila serahkan kepada Sdri Susan Teng. Tarikh tutup untuk menghantar borang pendaftaran ialah **14 April 2024**. Kelas akan bermula pada **27 April 2024** di Parish House.

SUMBANGAN JAMBANGAN BUNGA

Sesiapa ahli jemaat BMSC yang sudi memberi atau menghulurkan sumbangan Jambangan Bunga untuk Kebaktian Hari Ahad, sila berhubung dengan Sdri Liba Bikoi atau Sdri Susan Teng. Terima kasih dan Tuhan memberkati.

KEBAKTIAN (BAHASA IBAN)

Kebaktian Ahad dalam Bahasa Iban ialah pada setiap minggu ke empat jam 8.00 pagi

NOTA KHUTBAH